

# Foreverest Resources Ltd

---

## 松香三甘醇酯

T7015

松香三甘醇酯是一种苍白、稳定性好的粘稠液体，具有增粘和塑化的特点。可广泛应用于脱毛蜡等个人护理产品成分中。本产品可替代 [Eastman® 产品](#)

---

## Substance Identification

Synonyms

CAS

N/A

EINECS

232-478-3

FEMA

N/A

HS.CODE	N/A
Molecular Formula	N/A
Molecular Weight	N/A

---

## Application & Uses

- 应用于脱毛蜡等个人护理品

## Features & Benefits

## Sales Specification

ITEM	VALUE
酸值[mgKOH/g]	≤15
颜色	≤8
比重	1.06
粘度（在25°C条件下[mPA.s]	30000~100000

---

## Package

- 镀锌铁桶，25公斤，内衬聚佛乙烯[PVF]防腐涂层
- 镀锌铁桶，50公斤，内衬聚佛乙烯[PVF]防腐涂层
- 镀锌铁桶，500公斤，内衬聚佛乙烯[PVF]防腐涂层

## GHS Hazard Statements

## Storage

- 避免光线直照
- 和氧化物隔离贮存
- 贮存和运输方式须符合当地法律法规要求
- 贮存在阴凉、干燥处
- 密封贮存

## Relation Products

- [Triethylene Glycol Hydrogenated Rosinate](#)
- [Modified Rosin](#)

- [Modified Rosin Resin](#)

## Relation Articles

- [Application of Nonionic Surfactants based on Rosin As Corrosion Inhibitor for Tubing Steel During Acidization of Petroleum Oil and Gas Wells](#)
- [Frequently asked questions about new transparent tackifiers Hydrogenated terpene/polyterpene resins](#)
- [Methyl Hydrogenated Rosinate for Personal Care and Cosmetics](#)
- [Progress on the patents about the modifications of gum rosin and their applications](#)
- [Application of Gum Rosin](#)
- [Choosing the Correct Soldering Flux Types and Their Advantages/Disadvantages](#)

---

## Remark

*The above information is believed to be accurate and presents the best explanation currently available to us. We assume no liability resulting from above content. The technical standards are formulated and revised by customers' requirement and us, if there are any changes, the latest specification will be executed and confirmed in the contract.*